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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie školstva a kultúry  

Mestského zastupiteľstva v Komárne zo dňa 10. júna 2025 
 
Prítomní: 
- členovia: Mgr. Szénássy Tímea, Mgr. Kopják Angelika, Ing. Vetter Ján, Ing. Fabóová Mária, 

PaedDr. Héder Ágnes, Grassl Ferdinand, Mgr. Laboda Róbert, Vörös Mária 
- ospravedlnene sa  nezúčastnil  zasadnutia: Mgr. Szabó Csilla 
- neospravedlnene sa nezúčastnil zasadnutia:  
- vedúci OŠKaŠ MsÚ: Mgr. Bajkai János 
- zapisovateľ: Mgr. Himpán Gabriel 
- hosť: Mgr. Gajdáč Ondrej – viceprimátor, PaedDr. Kováč Klaudia – riaditeľka ZŠ s VJM 

Eötvösa, PaedDr. Zuzana Langschadlová – riaditeľka ZŠ J.A. Komenského, Mgr. 
Monika Selčániová – zástupkyňa riaditeľa ZŠ M.Jókaiho, Mgr. Slavomír Ďurčo – riaditeľ 
ZŠ pohraničnej, Mgr. Szilvia Fördős – zástupkyňa riaditeľky ZŠ s VJM práce, Mgr. 
Stanislav Jiríček – riaditeľ ZŠ rozmarínová, Mgr.art. Alexander Barkóci – riaditeľ ZUŠ 

 
Program:   A/ Otvorenie 

B/ Žiadosti a návrhy na úseku školstva  
C/ Žiadosti a návrhy na úseku kultúry 
D/ Rôzne 
D/ Záver 

 
 
A/ OTVORENIE 
 

Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie privítala všetkých členov komisie a 
ostatných prítomných. Konštatovala, že je prítomná nadpolovičná väčšina členov komisie, 
a komisia je uznášania schopná.  

Predsedníčka komisie dala hlasovať o schválení poradia programových bodov. 
Komisia jednoznačne odsúhlasila poradie. Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
  

 
 
 
 
B/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU ŠKOLSTVA 
 
TE-1011/2025 
Žiadosť ZŠ s VJM Eötvösa o zabezpečenie finančných prostriedkov na rekonštrukciu 
rozvodov vody a kanalizácie v šatniach 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že materiál TE-1011/2025 a TE-
1012/2025 úzko súvisia, nakoľko sa jedná o havarijný stav telocvične, avšak ministerstvo 
poskytlo dotáciu iba na strechu bez vodovodu a kanalizácie. Ďalej uviedol, že ZŠ s VJM 
Eötvösa žiada zriaďovateľa o pridelenie finančných prostriedkov na rekonštrukciu rozvodov 
vody a kanalizácie v šatniach z hygienických a bezpečnostných dôvodov. Konštatoval, že škola 
plánuje realizáciu prác počas letných prázdnin a celkové náklady na rekonštrukciu sú vo výške 
25.622,70 €. Ďalej konštatoval, že škola žiada o schválenie finančných prostriedkov z rozpočtu 
mesta vo výške 20.000,00 € a suma 5.622,70 € bude vyčlenená z vlastného rozpočtu školy. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 8 : 0 : 0 
 



TE-1012/2025 
Žiadosť ZŠ s VJM Eötvösa o odstránenie havarijného stavu strechy školy – spoluúčasť 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že ZŠ s VJM Eötvösa získala štátnu 
dotáciu na riešenie havarijného stavu strechy telocvične v celkovej výške 65 tis. €. Ďalej 
uviedol, že celkové náklady na odstránenie havarijnej situácie vrátane DPH je 71.992,34 €, 
preto škola žiada zriaďovateľa o pridelenie finančných prostriedkov v hodnote 6.992,34 € 
z rozpočtu mesta. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 8 : 0 : 0 
 
 
 
TE-1013/2025 
Žiadosť ZŠ pohraničnej o odstránenie havarijného stavu strechy školy – spoluúčasť 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že ZŠ pohraničná získala štátnu 
dotáciu na riešenie havarijného stavu strechy školy v celkovej výške 60 tis. €. Ďalej uviedol, že 
celkové náklady na odstránenie havarijnej situácie vrátane DPH je 69.397,02 €. Konštatoval, že 
škola žiada o schválenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta vo výške 7.397,02 € a suma 
2.000 € bude vyčlenená z vlastného rozpočtu školy. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 8 : 0 : 0 
 
 
 
TE-1015/2025 
Návrh na zmenu Programového rozpočtu mesta Komárno na rok 2025 – oprava a údržba 
budovy Špeciálnej ZŠ 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že Špeciálna základná škola s VJM 
žiada o vykonanie drobných stavebných prác na budove školy – oprava podlahovej krytiny 
v niektorých triedach, výmena okien v dvoch miestnostiach a  vykonanie maliarskych prác 
v jedálni, v triedach a na chodbách školy. Ďalej uviedol, že celkové náklady sú vo výške 
5.047,60 €. Konštatoval, že nakoľko budova je majetkom mesta, MsÚ odporúča riešiť opravu 
v rámci Programového rozpočtu mesta na rok 2025. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 8 : 0 : 0 
 
 
 
TE-1037/2025 
Balíček zošitov na podporu začiatku školského roka 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že mesto v rámci podporného 
programu „Prorodinné mesto Komárno“ sa rozhodlo podporiť všetkých žiakov základných škôl, 
kde je zriaďovateľom mesto, nákupom potrebných zošitov na školské roky 2025/2026 až 
2027/2028. Ďalej uviedol, že typy a množstvo zošitov bolo prekonzultované so ZŠ a na obaloch 
jednotlivých zošitov budú motívy, obrázky mesta Komárno. Konštatoval, že celkové náklady na 
výrobu zošitov na 3 roky boli vyčíslené v hodnote 28.725,90 € vrátane DPH. Ďalej konštatoval, 
že náklady na rok 2025 vo výške 10.000,00 € treba premietnuť do Programového rozpočtu 
mesta Komárno na rok 2025 a následne aj na roky 2026 a 2027. 



 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 8 : 0 : 0 
 
 
 
TE-1016/2025 
Návrh počtu tried 1. ročníka v základných školách a počtu tried v materských školách v 
zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Komárno v školskom roku 2025/2026 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že materiál má informatívny charakter 
a v zmysle § 5 ods. 7 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 
samospráve riaditelia ZŠ a MŠ každoročne predkladajú zriaďovateľovi na schválenie návrhy na 
počty prijímaných detí a návrhy na počty tried. Ďalej uviedol, že presné počty zapísaných detí 
a návrh riaditeľov na počty tried 1. ročníka sú uvedené v tabuľkách v prílohe. Konštatoval, že 
veľký rozdiel v porovnaní s predchádzajúcimi rokmi mesto nevykazuje. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 8 : 0 : 0 
 
 
 
 
 
C/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU KULTÚRY 
 
TE-1034/2025 
Správa o priebehu 33. Komárňanských dní 2025 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že materiál má informatívny charakter. 
Ďalej uviedol, že priebeh Komárňanských dní koordinovala, kontrolovala a vyhodnotila odborná 
komisia. Konštatoval, že jednotný názor členov odbornej komisie bol pozitívny a komisia 
odporúčala vyplatiť aj druhú polovicu dotácie na organizáciu Komárňanských dní v súlade so 
schváleným Programovým rozpočtom mesta Komárno na rok 2025.  
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 8 : 0 : 0 
 
 
 
 
 
D/ RÔZNE 
 
TE-1014/2025 
Rozpočtové opatrenia podpísané primátorom mesta Komárno v roku 2025 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že ide o účelovo určené finančné 
prostriedky v roku 2025, ktorých na základe uznesenia MZ môže podpísať primátor mesta 
a úrad predkladá v pravidelných intervaloch na zasadnutie MZ. Ďalej uviedol, že materiál 
obsahuje rozpočtové opatrenia za obdobie apríl až máj 2025. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 8 : 0 : 0 
 



E/ ZÁVER 
 
Diskusia 

 
Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť v Komisii školstva a kultúry a 

vyhlásila zasadnutie za ukončené. 
 
Zapísal: Mgr. Himpán 
V Komárne dňa 11.06.2025 
 
 
 
 
 

Mgr. Szénássy Tímea 
 predsedníčka komisie 


